
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  
 
 
 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 
č. 9/2011 ze dne 14. 12. 2011 

 
Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK): 8 (viz prezenční listina) 
       za studentskou komoru (dále jen SK): 5 (viz prezenční listina) 
 
Omluveni:  RNDr. Jitka Ryšková, Mgr. Bohumír Machovec  
Hosté:  Doc. Ing. Eva Lajtkepová, Ph.D.; Ing. Jakub Novotný, Ph.D.; RNDr. Miroslav 

Kružík; stud. Kamila Kontríková  

 
Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  
Zasedání zahájil a řídil předseda senátu Dr. Jiří Šíp. 
 
Program: 
 
 
1. Volba zapisovatele a ověřovatelů:  

K. Krejčí, Mgr. Brychtová, stud. Esterle 
 

Hlasování: 
ANO = 13  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 

2. Schvalování návrhů přijímacího řízení 
denního i kombinovaného studia jednotlivých oborů vyučovaných na VŠPJ. 
AS probral návrhy přijímacího řízení bez připomínek. Souhlasí se současnou podobou. 
 
Hlasování: 
ANO = 13  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 

 
3. Zasedání Rady vysokých škol (RVŠ) 

Dr. M. Kružík, st.K. Karakhanyan a st. Š. Esterle podali AS zprávu ze zasedání RVŠ.  
Zápisy z jednotlivých zasedání jsou přílohou tohoto zápisu. 

 
4. Podpora rezoluce UK a Studentské komory RVŠ 
Členům AS byl předložen návrh stanoviska ke schválení: 
 

Návrh stanoviska  
Stanovisko AS Vysoké školy polytechnické Jihlava 
      Akademický senát Vysoké školy polytechnické v Jihlavě se na svém zasedání 14. prosince 2011 usnesl plně 
podpořit všechna usnesení a rezoluce vycházející ze závěrů a  usnesení RVŠ konaného dne 24. 11. 2011, 
mimořádného zasedání předsednictva RVŠ dne 1. 12. 2011 a jednání SK RVŠ, které proběhlo v Lednici ve dnech 
2. – 3. 12. 2011. 
      AS VŠPJ Jihlava znepokojuje snaha o regulaci a následnou likvidaci samosprávných mechanizmů 
akademické obce, a tím i po staletí respektovaného statutu akademické půdy i akademických svobod, které jsou 
zárukou demokratické budoucnosti a prosperity naší společnosti. 
      Nesouhlasíme se snahou MŠMT narušit rovnováhu interaktivní komunikace při obsazování expertních komisí 
a týmů, při tvorbě nových předpisů, zákonů a dalších dokumentů souvisejících se vzděláváním na vysokých 
školách v České republice. 



      AS VŠPJ Jihlava odmítá metody a postupy MŠMT při tvorbě věcného záměru „Zákona o finanční pomoci 
studentům“, který je nedopracovaný a evokuje nedůvěru v jeho efektivní udržitelnost. 
Za AS VŠPJ v Jihlavě 
 

 
Hlasování o podpoře a zaslání rezoluce: 
ANO = 11  NE = 0 ZDRŽEL SE = 2  SCHVÁLENO 
 
Výše uvedený text bude odeslán Radě vysokých škol v Praze. 
 

5. Harmonogram zasedání AS v LS 2011/12 
Jednacím dnem zasedání AS bylo navrženo pondělí od 13.00 hod 1x v měsíci. 
 
Hlasování: 
ANO = 13  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 

  
6. Různé 

Návrhy SK k dalšímu projednání 
• Vytipovat a zveřejnit místo, kde se budou shromažďovat ztráty a nálezy (šatna nebo 

vrátnice). 
• Studenti by uvítali větší kontrolu nabídky praxí a zaměstnání zasílaných formou 

vzkazů do IS. 
• Požadavek studentů na vytvoření učebny s kapacitou 25 míst se zásuvkami pro 

nabíjení notebooků + Wifi (investice do 5 tis. Kč), ze strany OIKT bez námitek. 
• Podmínky pro získání zápočtů a kreditů - sjednotit garantem předmětů - projedná 

prorektorka pro studium. 
 

Přednesené návrhy bude kontinuálně řešit předseda senátu s představiteli školy a 
budou diskutovány na dalším zasedání senátu. 
 
Termín příštího zasedání senátu: 
Pondělí 9. 1. 2012 v P2 od 13:00. 
 
 

 
 
     
 
Zapsala: Kateřina Krejčí  ……………………………………….…  
Za správnost: Mgr. Brychtová  ……………………………………….…  
                       stud. Esterle   ……………………………………….…           
Předseda AS RNDr. Jiří Šíp, Ph.D.  ……………………………………….… 
 


